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Nr. 552  BRIEF VAN DE MINISTER VAN VEILIGHEID EN JUSTITIE 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 11 augustus 2015 

Op 30 juli 2015 hebben de voorzitters van de politievakorganisaties mij 
een brief gestuurd over de Loonruimteovereenkomst publieke sector 
2015/2016. Bijgaand treft u ter informatie mijn reactie die ik op 5 augustus 
2015 aan de politievakorganisaties heb verzonden1. 

Mede gelet op de publiciteit die hieromtrent heeft plaatsgevonden hecht 
ik eraan de volgende punten te benadrukken: 

Het kabinet heeft met drie van de vier ambtenarencentrales een onderhan-
delingsovereenkomst over loonruimte voor de publieke sector gesloten. 
Met de overeenkomst wordt voor alle politieambtenaren een structurele 
loonruimte gecreëerd van in totaal 5,05% voor 2015 en 2016, met 
daarnaast een eenmalige uitkering van € 500,– in 2015. De Minister van 
BZK heeft u hierover bij brief van 23 juli jongstleden geïnformeerd. 

Onderdeel van de bovensectorale afspraak is een aanpassing van de 
pensioenregeling. Het daardoor vrijvallende werkgeversdeel van de 
pensioenpremie wordt ingezet voor loonruimte. In totaal wordt hiermee 
1,8% van de 5.05% gefinancierd. Uiteraard begrijp ik dat deze aanpassing 
niet onomstreden is. Tegelijk heeft het kabinet 3,25% aan extra loonruimte 
beschikbaar gesteld. 

Op dit moment vinden ledenraadplegingen plaats bij de drie betrokken 
ambtenarencentrales. Mijns inziens had het in de rede gelegen dat de 
politievakorganisaties die zijn aangesloten bij een van deze centrales eerst 
hun leden zouden raadplegen en gedurende de looptijd van de ledenraad-
pleging de acties zouden hebben opgeschort. Dit is niet gebeurd en 
hierover heb ik mijn onbegrip uitgesproken. 

1 Raadpleegbaar via www.tweedekamer.nl
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Politievakorganisaties stellen dat een CAO over meer moet gaan dan 
loonruimte alleen. Ik ben het daar mee eens. Mijn inzet bevatte daarom 
onder andere ook de volgende punten: 
– Vergroting van het aantal trainingsuren; 
– Creëren van een rechtspositionele aanspraak voor schadevergoeding 

bij beroepsincidenten; 
– Het mogelijk houden van vervroegd uittreden als onderdeel van een 

nieuw stelsel dat recht doet aan het hoge risicogehalte van het 
politievak waarbij inzetbaarheid centraal staat en een evenredige 
verdeling van de lusten en lasten over de generaties. 

Ik verwijs voor een nadere toelichting op deze onderwerpen en de ruimte 
die ik voor onderhandelingen zie naar bijgevoegde brief. 

Met de inmiddels via de bovensectorale afspraak gecreëerde loonruimte 
moet het mijns inziens mogelijk zijn eventuele verschillen tussen de inzet 
van de bonden en mijn inzet aan de sectortafel te overbruggen. Ik heb de 
politievakorganisaties herhaaldelijk uitgenodigd om weer aan tafel te 
gaan, en zal dat blijven doen. 

De Minister van Veiligheid en Justitie,
namens deze,
de Staatssecretaris van Veiligheid en Justitie, 
K.H.D.M. Dijkhoff
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